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   ____________________________________________________________ 

22η ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ  ΔΗΜΟΤ ΣΥΜΒ ΔΗΜ  ΚΑΡΔΙΤΣΑΣ ΤΗΣ ΤΡΙΤΗΣ 23/11/2021 

…ερωτήσεις… από…0:17:23’…έως 0:18:32’… από τα 2:34:45’ του βίντεο… 

…απαντήσεις…από…0:30:17’…έως…0:31:48’ … από τα 2:34:45’ του βίντεο… 

 

…ΔΗΜΑΡΧΟΣ… ένα άλλο θέμα που μας απασχολεί αυτό τον καιρό είναι η απογραφή… θα 

ήθελα να καλέσω και από εδώ από το Δ. Σ. όλους τους δημότες του δήμου Καρδίτσας να 

απογραφούν… γιατί ξέρετε η ελληνική κοινωνία…  

…ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ. Σ… κε Κρανιά σας ακούμε…  

…00:13:15’…Δ. Σ. ΚΡΑΝΙΑΣ… ευχαριστώ πρόεδρε… ζήτησα το λόγο απ’ την αρχή… 

έπρεπε να παρέμβω ανοιχτά να πώ ότι αφορά.. την διαδικασία μιάς και άνοιξε το θέμα… για 

την υγεία… για το ψήφισμα των γιατρών… κ.λπ…. 

…00:14:15’…ΔΗΜΑΡΧΟΣ… να γίνουν πρώτα οι ερωτήσεις… και μετά να συζητήσουμε 

για το ψήφισμα…  

…00:14:50’…ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ. Σ… ας το κάνουμε έτσι… ποιοι έχετε ερωτήσεις…  

…00:15:15’…Δ. Σ. ΚΡΑΝΙΑΣ…   δήμαρχε θα ξεκινήσω με τα προβλήματα που έχει το 

Καλλίθηρο… γέφυρα… βάθρα ευστάθειά τους… πρόβλημα στη είσοδο μπροστά στον 

ΟΤΕ… τεράστιες λακκούβες … οι διερχόμενοι για Αμπελικό πέφτουν μέσα… 

…00:16:20’…δεύτερο θέμα … αφορά το χωριό Γεωργικό πρόβλημα με τα αδέσποτα… ένα 

κοπάδι αδέσποτα σκυλιά… που κάνουν ζημιές και στο νεκροταφείο τους… με τα νύχια τους 

ξεχώνουν τάφους…   

…00:16:30’…τρίτο… το θέμα υγιεινής & ασφάλειας στους χώρους εργασίας του δήμου 

μας… 

 

…00:17:23’…και τελευταίο… αφορά το θέμα της Νεράϊδας… που το έχουμε κάνει σίριαλ 

πολλών επεισοδίων… έγιναν παραστάσεις διαμαρτυρίας από τους κατοίκους… ερωτήσεις 

στο Δημοτικό Συμβούλιο… εμείς κάνουμε επανειλημμένες… έγιναν δημοσιεύματα στον 

τύπο… ερωτήσεις στη Βουλή… και δεν φαίνεται καμία πρόοδος… νομίζω ότι… το 

ξαναείπα… δεν χρειάζεται να το επαναλαμβάνουμε… ούτε θα διαβάσω όλα όσα είναι… και 

αφορούν το πρόβλημα της Νεράϊδας… είτε με το δρόμο… είτε με τα ανεπιτήρητα… είτε με 

τις γέφυρες που δεν μπορούν να περάσουν απέναντι στα χωράφια τους… έχει κοπεί η 

πρόσβαση στα χωράφια τους… νομίζω ότι… τουλάχιστον το γραπτό αίτημα των κατοίκων 

της Νεράϊδας… θα έπρεπε να το κοινοποιήσετε σε όλους τους Δημοτικούς Συμβούλους… για 

να έχουν εικόνα… και λεπτομέρειες… γιατί δεν δόθηκε αυτό σε όλους τους Δημοτικούς 

Συμβούλους…??? …να έχουν αυτή την εικόνα…??? …και γιατί όπως φαίνεται εκ του 

αποτελέσματος… δεν δόθηκε εντολή στους αρμόδιους Αντιδημάρχους… ή στους 

Υπηρεσιακούς παράγοντες… να ξεκινήσουν αυτά… τα οποία ο Δήμαρχος υποσχέθηκε… 

δηλαδή να πάει κάποιος… Δικηγόρος στο χωριό… για να κινηθούν ενέργειες… 

προκήρυξη… ανακοίνωση… για να δημοσιευθεί στον τύπο… για το αν ενδιαφέρεται 

κάποιος… για την εργολαβία της περισυλλογής… και λοιπά… σύντομα… είναι κατανοητό τι 

λέω… νομίζω ότι και οι απαντήσεις σας θα πρέπει να είναι σύντομες και κατανοητές… 

ευχαριστώ πρόεδρε…  (00:18:32’ τέλος ερώτησης)       

 

…00:18:35…ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ. Σ… ναι κε Κρανιά ευχαριστώ πολύ… κε Γκαβογιάννη 

ρωτήστε και εσείς και να πάμε στις απαντήσεις του Δημάρχου… 

…00:18:45’…ΓΚΑΒΟΓΙΑΝΝΗΣ… είπε για τα αδέσποτα στο χωριό Γεωργικό και αυτός 

όπως ο Κρανιάς… 

…00:24:04’…ΔΗΜΑΡΧΟΣ… έχω το λόγο πρόεδρε…??? 

…00:24:05’…ΠΡΟΕΔΡΟΣ Δ. Σ… ναι… ναι Δήμαρχε…  

…00:24:06’…ΔΗΜΑΡΧΟΣ… να τελειώνουμε με τις απαντήσεις των ερωτήσεων για να 

πάμε στο ψήφισμα… που είπε ο κος Κρανιάς…  

…απάντησε για τη γέφυρα Καλλιθήρου… η Τεχνική Υπηρεσία είχε πεί τότε ότι η γέφυρα δεν 

έχει πρόβλημα… ίσως έκανε λάθος η Τεχνική Υπηρεσία … κ.λ.π… 



…για το χωριό Γεωργικό… για τα αδέσποτα σκυλιά… απαντήθηκε… κ.λ.π…  

 

…00:30:17’…όσον αφορά για τα προβλήματα της Νεράϊδας… να πώ εδώ ότι… τα 

προβλήματα της Νεράϊδας… αν θέλετε να πάτε το έγγραφο που έχουν στείλει οι κάτοικοι… 

στους Δημοτικούς Συμβούλους… να το πάτε… δεν υπάρχει κανένα απολύτως πρόβλημα… τι 

ποιο θα έλεγα δημοκρατικό… αυτά τα προβλήματα όλα τα συζητήσαμε… στο Δημοτικό 

Συμβούλιο… και όχι μια φορά… αλλά αρκετές… αλλά εδώ θα δώσω εντολή να σας σταλεί… 

το Υπόμνημα το οποίο έχουν δώσει οι κάτοικοι της Νεράϊδας… δεν έχουμε πιστεύω να 

κρύψουμε κάτι… και αυτό το οποίο θέλω να ενημερώσω… γιατί ίσως δεν το γνωρίζετε… 

είναι… ότι σε επικοινωνία που είχα με τον Περιφερειάρχη Θεσσαλίας… που είχε πάει στο 

Υπουργείο Υποδομών… αναφερθήκαμε… στις περιοχές οι οποίες… δεν είναι μέσα… θα 

έλεγα… στην εργολαβία που έχει αναλάβει των 142 εκατομμυρίων ευρώ η ΤΕΡΝΑ… και 

πρέπει να βρεθεί λύση… γιατί οι δρόμοι αυτοί παρουσιάζουν… τεράστια προβλήματα… και 

θα πρέπει να γίνουν άμεσες παρεμβάσεις… όπως είναι ο δρόμος από τον Ίταμο στα 

Γιαννουσέϊκα… είναι ο δρόμος από… τα Σαραντάπορα στη Νεράϊδα… και είναι και ο 

δρόμος Σαραντάπορα – Μολόχα… αυτοί οι  τρείς οι δρόμοι… που αφορούν… θα έλεγα… 

τον δήμο Καρδίτσας… θα πρέπει να υπάρξει… ειδική μέριμνα… και μάλιστα… αυτό το 

οποίο… αποφασίσαμε… είναι να πάμε όλοι οι δήμαρχοι… και να κλείσουμε ένα ραντεβού 

στο Υπουργείο Υποδομών… μαζί με την κατασκευάστρια εταιρεία (ΤΕΡΝΑ)… και τους 

εκπροσώπους της περιοχής μας… και να προσπαθήσουμε… είτε να μπούν μέσα σε αυτή την 

εργολαβία… είτε να υπάρξει μια συμπληρωματική εργολαβία… αν θέλετε… με τη 

σύμβαση… για να επιλυθούν αυτά τα προβλήματα… τα οποία δεν έχουν… δεν υπάρχει 

μέριμνα με την υπάρχουσα εργολαβία… (00:31:48’ τέλος απάντησης) 

 

…00:31:50’…να πώ ότι η γέφυρα της Μυρίνης… άρχισε να κατασκευάζεται… οπότε 

πιστεύω πολύ σύντομα να λυθεί και αυτό το πρόβλημα… κ.λπ.. 

…00:32:00’…και να πώς εδώ… ότι όσον αφορά… την  γέφυρα του Αμπελικού… υπάρχει 

ένα πρόβλημα με απαλλοτριώσεις… με έναν που έχει εκεί χωράφι και δεν αφήνει…κ.λπ…. 

…00:33:10’…τώρα όσον αφορά για τις εργασίες… νομίζω απάντησε ο κος Αντωνίου… 

κ.λπ… 

…00:33:27’…να πώ ότι τα προβλήματα που αντιμετωπίσουμε σαν Δήμος είναι πολλά… 

πάρα πολλά… προσπαθούμε λοιπόν… με προγραμματισμό… με σοβαρότητα… να τα 

επιλύουμε… και πιστεύω ότι… όποτε υπήρξαν… είτε υπάλληλοί μας οι οποίοι… τους 

θεωρούμε και συνεργάτες μας… που μας έθεσαν ζητήματα… η παρέμβασή μας ήταν 

άμεση…  

…00:33:50’…δεν νομίζω να μην απάντησα σε κάποιο από τα ερωτήματα… 

…00:33:51’…ά… για το χωριό Γεωργικό… η γέφυρα του Γεωργικού… συγνώμη η πλατεία 

του Γεωργικού… δεν έχει ξεκινήσει εργασίες ο εργολάβος ακόμα… για να μας ρωτάνε πότε 

θα ολοκληρωθεί…  

…ευχαριστώ…  

…00:35:14’…τέλος απαντήσεων στις ερωτήσεις…    
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_______________________________________________________ 

Karditsalive  / ΔΕΥΤΕΡΑ 22 ΝΟΕΜΒΡΙΟΥ 2021 / 11:56’ 

Στη Βουλή υπό μορφή ερώτησης το ρεπορτάζ του Karditsalive.Net για τα ανεπιτήρητα 

ζώα στη Νεράϊδα 

Άλλη μια παρέμβαση του KarditsaLive.Net παίρνει το δρόμο της κατάθεσης ερώτησης 

στη Βουλή των Ελλήνων από την "Ελληνική Λύση" που σημειωτέον δεν διαθέτει Βουλευτή 

στο νομό μας. 

Αναλυτικά η ερώτηση που σχετίζεται με τα ανεπιτήρητα ζώα στην περιοχή της 

Νεράϊδας και κατέθεσαν οι Βουλευτές Α' και Β' Θεσσαλονίκης Απ. Αβδελάς και Κων. 

Χήτας με αποδέκτες τους Υπουργούς Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, Προστασίας του 

Πολίτη και Εσωτερικών: 

https://www.karditsalive.net/karditsa/topiki-epikerotita/%C2%AB%CE%B4%CE%B9%CE%B1%CF%87%CF%81%CE%BF%CE%BD%CE%B9%CE%BA%CE%AE%C2%BB-%CF%84%CE%B1%CE%BB%CE%B1%CE%B9%CF%80%CF%89%CF%81%CE%AF%CE%B1-%CE%B1%CF%80%CF%8C-%CF%84%CE%B1-%CE%B1%CE%BD%CE%B5%CF%80%CE%B9%CF%84%CE%AE%CF%81%CE%B7%CF%84%CE%B1-%CE%B6%CF%8E%CE%B1-%CE%B3%CE%B9%CE%B1-%CF%84%CE%BF%CF%85%CF%82-%CE%BA%CE%B1%CF%84%CE%BF%CE%AF%CE%BA%CE%BF%CF%85%CF%82-%CF%84%CE%B7%CF%82-%CE%BD%CE%B5%CF%81%CE%AC%CE%B9%CE%B4%CE%B1%CF%82


Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 

Σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους της Καρδίτσας, διαχρονικό και άλυτο παραμένει στη 

Νεράιδα της Καρδίτσας το ζήτημα των ανεπιτήρητων ζώων αγροτών, τα οποία προκαλούν 

ζημιές. Οι κάτοικοι της Νεράιδας, από το 2017, ταλαιπωρούνται από ανεπιτήρητα βοοειδή, 

που καταστρέφουν καλλιέργειες και σπάνε περιφράξεις. Τα αναφερόμενα ανεπιτήρητα 

βοοειδή, επιπρόσθετα, καταστρέφουν καστανιές και άλλα οπωροφόρα, εισερχόμενα, συχνά, 

σε αυλές και αγροκτήματα, καταστρέφοντας φράχτες. Όπως δηλώνεται, τα ζώα ανήκουν σε 

κτηνοτρόφους, τόσο της Ευρυτανίας, όσο και της Καρδίτσας, οι οποίοι, ειρήσθω εν παρόδω, 

δεν αναγνωρίζουν και δεν παραδέχονται το ιδιοκτησιακό καθεστώς των βοοειδών, για να μην 

τους καταλογιστούν οι ευθύνες που βαρύνουν τους ιδιοκτήτες, βάσει των προβλεπόμενων 

διαδικασιών σε τέτοιες περιπτώσεις. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

1. Προτίθεσθε, βάσει του νομικού πλαισίου που διέπει τις σχετικές περιπτώσεις, να προβείτε 

στην περισυλλογή των ανεπιτήρητων ζώων στη Νεράιδα της Καρδίτσας που προκαλούν 

ζημιές στους περιοίκους, δεδομένου ότι εκ συστήματος δεν γίνεται παραδεκτό από τους 

πιθανούς ιδιοκτήτες κτηνοτρόφους το ιδιοκτησιακό καθεστώς των εν λόγω ανεπιτήρητων 

βοοειδών και να εκποιήσετε τα περισυλλεχθέντα βοοειδή αυτά (ζώντα ή σφαγιασθέντα) για 

φιλανθρωπικό σκοπό; 

2. Οι τοπικές Αστυνομικές Αρχές γνωρίζουν το ανωτέρω θέμα; Αν ναι, έχουν προβεί στον 

εντοπισμό και στην ταυτοποίηση των ιδιοκτητών των ως άνω ανεπιτήρητων βοοειδών, ώστε 

να επιβληθούν στους ιδιοκτήτες τα αναλογούντα πρόστιμα, σε περιπτώσεις που τα εν λόγω 

ζώα προβαίνουν σε καταστροφές περιουσιών των περιοίκων; 

 

   ______________________________________________________ 

…ερώτηση στη Βουλή για Ανεπιτήρητα…2021… ΕΛΛ. ΛΥΣΗ … ΑΒΔΕΛΑΣ 

..αρ. πρωτ. 1371 / ημερ… 22/11/2021 / ερωτήσεις / θέμα…  

… «Διαχρονική και ανεπίλυτη η κατάσταση που επικρατεί, εξ’ αιτίας των ανεπιτήρητων 

ζώων στη Νεράϊδα της Καρδίτσας» 

     χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ   
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                            ΤΕΛΟΣ ΑΡΧΕΙΟΥ ΕΔΩ 


